
Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 
Dato: 03.06. 2025 
Tidspunkt: 17.15 – 20.00 
Mødeleder: Mette Kronlykke 
Referent: Per Bjarne Thorsen  
 

Deltagere: Marie Røy Kristensen, Line Gehlert Finnemann, Helene Ernst, 
Katrine Knudsen, Søren Laurberg Thodsen, Mette Kronlykke, Hanne Bloch 
Rasmussen, Hanne Holm, Per Thorsen, Lasse Dreier og Pernille Kjøngerskov 
 
Fraværende: 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der særlige 
ansvarlige, gæster og er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 
konklusion på beslutning, angivelse af evt. 
ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 
Til hvem, af hvem og 
hvordan? 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 
 

   

2. Kort orientering (O) 
 Elevrådet 
 Ledelsen - Skole og SFO 
 Personalet 
 Bestyrelsen 

 

15. min Der skal vælges nye 
medarbejderrepræsentanter til 
skolebestyrelsen inden sommerferien. 

Flere medarbejdere er fortsat 
langtidssygemeldte, hvilket kan give 
skemamæssige udfordringer ved skolestart 
efter sommerferien. 

I SFO’en forberedes der til rollespil den 19. 
juni. 

Kor i SFO’en har været en positiv oplevelse, 
og der er ønske om at fortsætte tilbuddet 
næste skoleår. 

Ved SFO-arrangementer opleves det som en 
udfordring, at mange forældre henter børn 
midt under øvelser. Det overvejes at holde et 
SFO-forældremøde i starten af det nye 
skoleår, hvor SFO’en introducerer årets gang i 
SFO’en, rammer for hverdagens mange 
aktiviteter.   
 

 

3.  Besætning af arbejdsgrupper 
 

5. min. Arbejdsgruppe omkring principper og andre 
retningslinjer: Mette, Marie og Line 
Arbejdsgruppe omkring det politiske: Søren, 
Helene, Katrine og Michael. 
Arbejdsgrupperne mødes i starten af det nye 
skoleår.  
 

 

4. Årsberetningen  
Se bilag  

15. min. Årsberetningen er nu færdig og godkendt i 
bestyrelsen. 
 

 

 Pause … 20. min    
5.  Samarbejde med Alminde – Viuf  

 Samarbejdet i 2025-2026 
 

20. min Vi sender jer en varm sommerhilsen til 
Alminde - Viuf for at værne om det gode 
samarbejde mellem vores skoler. Det betyder 
meget for os, og vi ser samarbejdet som en 

 



 

vigtig brik i at sikre en tryg og god overgang 
for eleverne. Vi glæder os til næste skoleår 

 
6.  Skolebestyrelsens ideer til 

arbejdet næste skoleår  
35. min.  Næste år ønsker bestyrelsen at have særligt 

fokus på følgende områder: 

 Styrke dialogen mellem skole og 
hjem, så vi fastholder og 
videreudvikler det gode samarbejde 
og fællesskab i byen. 

 Udvikling af skolens fysiske rammer, 
både indendørs og udendørs. 

 Samarbejdet med Alminde, som vi 
vægter højt og gerne vil styrke 
yderligere. 

 Være aktive ambassadører for 
skolens møder og arrangementer og 
bidrage til at skabe opbakning og 
synlighed. 

Derudover ønsker vi at fastholde vores møder 
med skolens politiske kontaktperson i 
udvalget. Vi foreslår, at der afholdes 
dialogmøder to gange årligt. 

Pernille har lavet et udkast til et årshjul, som 
hun vil dele med bestyrelsen. 

 

 

9. Evt. herunder god sommer 20. min I Vejle Kommune er der igangsat et forsøg 
med hjertezoner, hvor tung trafik ikke er 
tilladt i tidsrummet, hvor eleverne møder i 
skole. Vi kunne overveje noget lignende i 
forhold til morgentrafikken ved skolen. 

Det nylige dialogmøde i maj var en god start – 
og bestemt ikke det sidste. Vi håber dog på 
endnu flere deltagere næste gang. 

SFO’en har i dag afholdt koncert. 
Efterfølgende blev Hanne H kontaktet med et 
ønske om at skabe noget lignende i klubbens 
regi. Hun tager spørgsmålet med videre til 
klubben. 

 

 

 Punkter til de næste gange: 
- Principper i september til 

gennemgang 

   


